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Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α  
Από το Πρακτικό 45/29.12.2022 συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου 

Αριθμός Απόφασης  459/2022 
 

Θέμα μοναδικό.: «Ψήφιση του Δημοτικού Προϋπολογισμού και του Ολοκληρωμένου Πλαισίου Δράσης (Ο.Π.Δ.) 
του Δήμου Κορινθίων, έτους 2023»  
 
Στην Κόρινθο και στο Δημοτικό Κατάστημα, σήμερα την 29 του μηνός Δεκεμβρίου του έτους 2022, ημέρα της εβδομάδος 
Πέμπτη  και ώρα 18:30 συνήλθε το Δημοτικό Συμβούλιο Κορινθίων, σε ειδική  μεικτή συνεδρίαση (δια φυσικής παρουσίας 
και τηλεδιάσκεψης), σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του ν. 3852/2010, όπως τροποποιήθηκαν και ισχύουν με τις 
διατάξεις του άρθρου 74 του ν. 4555/2018 και τις διατάξεις του άρθρου 78 του ν. 4954/2022, ύστερα από την υπ΄ αριθμ. 
61679/23-12-2022 πρόσκληση του Προέδρου του Δημοτικού Συμβουλίου κ. Αντωνίου Κυριαζή, που επιδόθηκε σύμφωνα με 
τις διατάξεις του Ν. 4555/2018, άρθρο 74 § 1 σε κάθε έναν των Συμβούλων χωριστά  καθώς και στο Δήμαρχο Βασίλειο 
Νανόπουλο, ο οποίος  ήταν παρών.  
Διαπιστώθηκε κατά την έναρξη της συνεδρίασης ότι υπήρχε νόμιμη απαρτία, γιατί σε σύνολο τριάντα τριών (33) Μελών 
βρέθηκαν παρόντα είκοσι επτά  (27)  Μέλη, ως κάτωθι:  

           ΠΑΡΟΝΤΑ                   ΑΠΟΝΤΑ 

1. Κυριαζής Αντώνιος –Πρόεδρος 
2. Ζαχαριάς Σπυρίδων 
3. Κόλλια Κωνσταντίνα 
4. Μπίτζιος Δημήτριος, μέσω τηλεδιάσκεψης 
5. Καρσιώτης Παναγιώτης, μέσω τηλεδιάσκεψης 
6. Πούρος Γεώργιος 
7. Παπαδημητρίου Σωτήριος, μέσω τηλεδιάσκεψης 
8. Πνευματικός Αλέξανδρος 
9. Μπουρσέ Ηλίας  
10. Ραντίτσα -Βασιλάκου Μαρίνα, μέσω τηλεδιάσκεψης 
11. Ταγαράς Βασίλειος 
12. Ζώγκος Ανδρέας, μέσω τηλεδιάσκεψης 
13. Σταυρέλης Νικόλαος 
14. Στριμενοπούλου Γεωργία 
15. Μουρούτσος Γεώργιος   
16. Μανωλάκης Δημήτριος 
17. Καρασάββας Ιωάννης 
18. Δόντης Μιχαήλ 
19. Λαμπρινός Παναγιώτης 
20. Πιέτρης Γεώργιος, μέσω τηλεδιάσκεψης 
21. Πλατής Σπυρίδων, μέσω τηλεδιάσκεψης  
22. Παπαϊωάννου Ευάγγελος, μέσω τηλεδιάσκεψης 
23. Κορδώσης Χρήστος, μέσω τηλεδιάσκεψης  
24. Πιέτρης Τιμολέων, μέσω τηλεδιάσκεψης 
25. Δαγκοπούλου -Τσόγκα Θεοπούλα (Πόλυ) 
26. Τζέκου Παρασκευή, μέσω τηλεδιάσκεψης 
27.  Γκερζελής Ιωάννης, μέσω τηλεδιάσκεψης 

 
 
 
 
 
 
 
 

1. Κουτσογκίλας Θεμιστοκλής 
2. Μελέτης Χρήστος   
3. Λύτρα-Ανδρουτσοπούλου Κωνσταντίνα 
4. Κεφάλας Σταύρος 
5. Καλλίρης Πελοπίδας 
6. Κονδύλης Μαρίνος 
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Στη συνεδρίαση παραβρέθηκαν επίσης οι Πρόεδροι Κοινοτήτων που κλήθηκαν με την ανωτέρω πρόσκληση.   
 

                        ΠΑΡΟΝΤΕΣ  ΑΠΟΝΤΕΣ 

1. Πούλος Ανδρέας -Λεχαίου, μέσω τηλεδιάσκεψης 
2. Στέφης Αναστάσιος – Αγίου Ιωάννη 

 
 

 

1. Αμπαδιωτάκη Μαργαρίτα-Κορίνθου 
2. Ανδριανόπουλος Βασίλειος –Κάτω Άσσου 
3. Βλάσσης Αλέξανδρος – Εξαμιλίων 
4. Παπαϊωάννου Κων/νος– Αρχαίας Κορίνθου 
5. Μαρινός Αναστάσιος -Αθικίων  
6. Κανέλλος Ιωάννης – Χιλιομοδίου 
7. Καραμπέτσος Ιωάννης - Αγγελοκάστρου 
8. Κίννας Νικόλαος – Ξυλοκέριζας 
9. Λίτσας Παναγιώτης – Κουταλά 
10. Τζετζούμης Ιωάννης – Κόρφου 
11. Χατζής Στέργιος – Κατακαλίου 
12. Καραβοκύρης Αναστάσιος -Σολομού 
13. Ρωτίδης Γρηγόριος – Σοφικού 
14. Ζούζας  Γεώργιος - Στεφανίου 
15. Κελάμης Δημήτριος – Περιγιαλίου 
16. Μπακλώρης Παναγιώτης – Κλένιας 
17. Μποζίκης Κων/νος – Γαλατακίου 
18. Παπαχαραλάμπους Κων/νος -Αγ. Βασιλείου 
19. Σκούρτης Μενέλαος – Αγιονορίου 
20. Γιαννακουλόπουλος Ναπολέων -Άσσου 

 
 

οι οποίοι δεν προσήλθαν αν και κλήθηκαν νόμιμα 
 

 

Σημειώνεται ότι οι κ.κ. Παπαϊωάννου Ευάγγελος και Μπίτζιος Δημήτριος ήταν εκτός σύνδεσης κατά την ψηφοφορία του 
θέματος. 
 
Στη συνεδρίαση συμμετείχε και  η Δελή Ευτυχία, Δημοτική υπάλληλος για τη τήρηση των πρακτικών. 
Ο Πρόεδρος αφού διαπίστωσε απαρτία, κήρυξε την έναρξη της ειδικής συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου και για το 
μοναδικό θέμα της ημερήσιας διάταξης με τίτλο «Ψήφιση του Δημοτικού Προϋπολογισμού και του Ολοκληρωμένου Πλαίσιου  
Δράσης έτους 2023»,  έθεσε υπόψη των μελών του Δημοτικού Συμβουλίου, τα εξής:  

• Τις διατάξεις του άρθρου 155 του Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων (Ν. 3463/2006, ΦΕΚ 114 Α΄) «Περιεχόμενο και τύπος 
προϋπολογισμού», όπως έχει τροποποιηθεί και ισχύει.. 

• Τις διατάξεις του άρθρου 266 και 267 του Ν. 3852/2010 (ΦΕΚ 87 Α΄)  «Προγραμματισμός, προϋπολογισμός και θέματα 
οικονομικής διαχείρισης των νέων Δήμων», όπως έχουν τροποποιηθεί και ισχύουν. 

• Τις διατάξεις του άρθρου 77 του Ν. 4172/2013 (ΦΕΚ 167/Α΄/23-07-2013) «Προϋπολογισμός Δήμων», όπως έχει 
τροποποιηθεί και ισχύει. 

• Τις διατάξεις των ν.4555/2018 και 4623/2019 

• Την ΚΥΑ οικ. 49039/25-07-2022 (ΦΕΚ Β’ 3976) «Παροχή οδηγιών για την κατάρτιση του προϋπολογισμού των δήμων, 
οικονομικού έτους 2022– Μερική τροποποίηση της υπ΄ αριθμ. 7028/2004 (Β΄ 253) απόφασης» 

• Την αριθμ. 3694/23-12-2022 γνώμη του Παρατηρητηρίου Οικονομικής Αυτοτέλειας ΟΤΑ επί του σχεδίου 
προϋπολογισμού οικονομικού έτους 2023 του Δήμου. 

• Το με αριθμ. πρωτ.: 89410/23-12-2022 έγγραφο του Υπουργείου Εσωτερικών, περί  του σχεδίου του Προϋπολογισμού 
του Δήμου μας οικονομικού έτους 2023 - αναγκαίες προσαρμογές. 

• Την με αριθμ. 2/2/2022 απόφαση της Δημοτικής Επιτροπής Διαβούλευσης για διατύπωση γνώμης επί του 
προϋπολογισμού 2023. 

• Την με αριθμ. 16/19/2022 απόφαση Εκτελεστικής Επιτροπής περί εισήγησης του δημοτικού προϋπολογισμού έτους 
2023 στην Οικονομική Επιτροπή. 

• Τις με  αριθμ. 60/836/2022 & 61/847/2022 αποφάσεις της Οικονομικής Επιτροπής του Δήμου, με τις οποίες συντάσσει 
τον προϋπολογισμό εσόδων κι εξόδων του Δήμου οικονομικού έτους 2022 και υποβάλλει στο Δημοτικό Συμβούλιο προς 
ψήφιση σχέδιο προϋπολογισμού για το έτος  2023 με αναλυτική αιτιολογική έκθεση (άρθρο 72 § 1 περιπτ. α΄), όπως έχει 
αντικατασταθεί με το άρθρο 3 του ν. 4623/2019. 

 
Στη συνέχεια, ο Πρόεδρος έδωσε το λόγο στο Δήμαρχο, ο οποίος μεταξύ των άλλων ανάφερε ότι ο προϋπολογισμός του 
2023 που σε λίγο θα κληθείτε να ψηφίσετε είναι αναπτυξιακός, με έντονα κοινωνικά χαρακτηριστικά και αλλάζει την πόλη της 
Κορίνθου και τα χωριά. Το λέω αυτό γιατί τα έργα, τα οποία περιλαμβάνονται στο τεχνικό πρόγραμμα και τον 
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προϋπολογισμό, είναι στο υψηλότερο σημείο,  από οποιονδήποτε άλλο προϋπολογισμό στο παρελθόν. Οι πρωτοβουλίες 
που έχει πάρει η δημοτική αρχή αλλάζουν την καθημερινότητα των πολιτών. Για παράδειγμα, τα φωτιστικά LED τα οποία 
έχουμε αποφασίσει να αντικαταστήσουμε τους λαμπτήρες που σήμερα είναι σε χρήση με νέας τεχνολογίας υψηλής 
απόδοσης και χαμηλής κατανάλωσης,  θα αρχίσουν να τοποθετούνται το Φεβρουάριο σύμφωνα με το χρονοδιάγραμμα. Η 
πρώτη εγκατάσταση είναι τον Φεβρουάριο και η ολοκλήρωση μέσα στο καλοκαίρι. Οι πολίτες λοιπόν στην πόλη και τα χωριά 
θα περπατούν με έναν φωτισμό, ο οποίος θα είναι πολύ καλύτερος από τον σημερινό και οποτεδήποτε καίγεται κάποιος 
λαμπτήρας είναι συμβατική υποχρέωση να αντικαθίσταται σε 72 ώρες. Νομίζω ότι τώρα είναι η κατάλληλη ώρα να 
ολοκληρώσουμε αυτό το έργο, το οποίο αν το συνδυάσετε και με την υπογειοποίηση, η οποία γίνεται από τη ΔΕΗ στην πόλη 
της Κορίνθου,  όλες αυτές οι καλωδιώσεις οι οποίες συνδέουν τα σπίτια πάνω από τους δρόμους και ενοχλούν αισθητικά, θα 
πάψουν να υπάρχουν στο μεγαλύτερο κομμάτι στην πόλη της Κορίνθου.  Αμέσως μετά υπάρχει συντονισμός για  την 
αντικατάσταση των πεζοδρομίων.  Τα πεζοδρόμια θα γίνουν καινούρια και στην χάραξη την οποία ήδη έχουμε αναφέρει και 
έχει ξεκινήσει για την περιοχή από την Εθνικής Αντίστασης μέχρι την Εκκλησία, στον Συνοικισμό, αλλά και από την πλευρά 
της δυτικής εισόδου της πόλης. Με την καινούργια χρηματοδότηση που πήραμε πρόσφατα θα φροντίσουμε την είσοδο της 
πόλης από το κέντρο μέχρι τον προαστιακό επίσης να έχει και καινούργιο πεζοδρόμιο και μερικές ακόμα διευκολύνσεις για 
τους πεζούς και τους ποδηλάτες, χωρίς αυτό να σημαίνει - όπως ακούσατε και στην προηγούμενη συνεδρίαση. - ότι δεν 
επιδιώκουμε και σύντομα θεωρώ ότι θα έχουμε και την μετακίνηση των επιβατών του προαστιακού με λεωφορείο από το 
σταθμό του προαστιακού στο κέντρο της πόλης. Δεν το ξεχνάμε αυτό, αλλά βελτιώνουμε και αυτή την είσοδο της πόλης και 
μπορεί κανείς να περπατήσει από το κέντρο της πόλης και να πάει στο. δημοτικό στάδιο, τον χώρο που είναι το στρατόπεδο 
τώρα και τη γύρω περιοχή με άνεση και με ασφάλεια. Θα αλλάξει λοιπόν η φυσιογνωμία της πόλης και στο κέντρο, αλλά και 
στα περισσότερα μέρη της πόλης της Κορίνθου. Θα έχουμε καινούργια φωτιστικά καινούργια πεζοδρόμια χωρίς να 
υπάρχουν αυτά τα καλώδια που υπάρχουν τώρα και θα μπορούμε να έχουμε μια καινούργια εικόνα πολύ καλύτερη της 
πόλης και πολύ πιο ασφάλεια για αυτόν που κυκλοφορεί ιδιαίτερα την νύχτα. Το παραλιακό μέτωπο προβλέπεται με την 
επέκταση του πεζοδρομίου, το οποίο υπάρχει σήμερα στα καλάμια, στο Κεραμιδάκι.. Η ανάπλαση του παλιού σταθμού του 
ΟΣΕ  αλλάζει και την άλλη είσοδο της πόλης και την φυσιογνωμία της και δίνει στους πολίτες. έναν χώρο για να τον 
χαίρονται όπως πρέπει. Επίσης στην περιοχή του Συνοικισμού αλλά και στο κέντρο της πόλης της Κορίνθου, οι 2 πλατείες 
θα αποκτήσουν πέργκολες και θα ολοκληρωθούν όπως πρέπει για να είναι ένας χώρος αναψυχής για τους κατοίκους.  Το 
θέμα της μικρασιατικής στέγης, βρίσκεται σε εξέλιξη δηλαδή του μουσείου που πρέπει να δημιουργηθεί εκεί και έχει 
παραχωρηθεί από την περιφέρεια. Προχωρά και εκείνο. Σύντομα θα δημοπρατηθεί η κυκλοφοριακή μελέτη για την Αρχαία 
Κόρινθο και την ανάπλαση της, έχει ανατεθεί και η ευρύτερη κυκλοφοριακή μελέτη που αφορά όλη την πόλη της Κορίνθου. 
Επίσης, στο, στρατόπεδο Καλογερογιάννη έχουν τελειώσει όλες οι τυπικές διαδικασίες και απομένει η δημοσίευση σε ΦΕΚ. 
Το ίδιο και η παραχώρηση του οικοπέδου στην αστυνομία για να γίνει το αστυνομικό μέγαρο. Υπήρξαν κάποιες αμφιβολίες 
αν πρέπει η Κόρινθος να αποκτήσει φυσικό αέριο, το οποίο είναι φθηνό καύσιμο.  Με τις ενέργειες της δημοτικής αρχής σε 2 
εβδομάδες γίνονται τα εγκαίνια και ξεκινούν οι εργασίες σύνδεσης του κεντρικού αγωγού με την πόλη της Κορίνθου.. Το 
βιοτεχνολογικό πάρκο.  Έχουμε στείλει για έγκριση, την μίσθωση και. την περιμένουμε στις επόμενες μέρες να την πάρουμε 
την έγκριση από το Ελεγκτικό Συνέδριο για να ξεκινήσει και εκεί ο ανάδοχος που έχει βρεθεί τις εργασίες για την ανάπτυξη 
του βιοτεχνικού πάρκου .Το επιχειρηματικό πάρκο, το οποίο ήταν για πολλά χρόνια ένα σχέδιο το οποίο είχε καθυστέρηση, 
έχει προχωρήσει και θα γίνει και αυτό πραγματικότητα σε λίγο καιρό. Το εργοστάσιο της κομποστοποίησης είναι 
σχεδιασμένο να ξεκινήσει σύντομα και να ολοκληρωθεί, με αποτέλεσμα από το τέλος του ερχόμενου καλοκαιριού να είναι σε 
χρήση. Το καταφύγιο για τα αδέσποτα είναι στον προϋπολογισμό και εκεί το έργο θα δημοπρατηθεί στον επόμενο μήνα. Σε 
κάθε χωριό, είναι δρομολογημένες η κατασκευή παιδικών χαρών. Επίσης, η αποχέτευση του Άσσου Λεχαίου και η 
αναβάθμιση του βιολογικού καθαρισμού, αυτό το έργο των 60 περίπου εκατομμυρίων ευρώ είναι στην τελική φάση της 
έγκρισης από το Υπουργείο Περιβάλλοντος και της Δημοπράτησής του. Η ανακαίνιση όλων των νεκροταφείων θα ξεκινήσει 
τις επόμενες εβδομάδες. Στο θέμα του Πρασίνου έχουμε ένα σημαντικό κονδύλι περιλάβει, για να φυτέψουμε δέντρα και 
λουλούδια σε πολλές περιοχές του δήμου. Η ανακατασκευή των αθλητικών χώρων έχει περιληφθεί στον προγραμματισμό 
μας για την επόμενη χρονιά και υπάρχει η βελτίωση και στο φωτισμό και στις κερκίδες όπου χρειάζεται. Έχει ξεκινήσει η 
κατασκευή  του βοηθητικού γήπεδου στο δημοτικό στάδιο της Κορίνθου και σύντομα θα δείτε τα αποτελέσματα και την 
ολοκλήρωση 2000 περίπου τετραγωνικών μέτρων εκεί που θα χρησιμοποιούνται από τους αθλητές για προπόνηση. Για το 
αθλητικό  κέντρο στην Καλλιθέα, έχουμε πάρει την έγκριση από το Περιφερειακό Τεχνικό Συμβούλιο και είναι στη διαδικασία 
της υποβολής για χρηματοδότηση γιατί είναι ένα πολύ μεγάλο έργο και πρέπει να χρηματοδοτηθεί από εθνικούς πόρους. Για 
τις ασφαλτοστρώσεις, πετύχαμε να πάρουμε χρηματοδότηση 3.000.000,00 € και σύντομα  θα ξεκινήσει το έργο.  Όλα αυτά τα 
έργα αλλάζουν την καθημερινότητα των πολιτών σε μεγάλο βαθμό, αλλάζει τελείως και η πόλη και τα χωριά πως το καλύτερο. 
Παράλληλα όμως με όλα αυτά και με τη σωστή διαχείριση που κάνουμε, δεν θα υπάρξει καμία αύξηση των δημοτικών τελών. 
Δεν θα υπάρξει καμία αύξηση των δημοτικών τελών παρά το αυξημένο κόστος το οποίο περιμένουμε να έχουμε για τη 
διαχείριση των απορριμμάτων και την αύξηση του ηλεκτρικού ρεύματος. Στο πλαίσιο της κοινωνικής μας πολιτικής, υπάρχει 
νέο πρόγραμμα του ΤΕΒΑ για να βοηθήσουμε τις οικογένειες οι οποίες έχουν οικονομικές αδυναμίες. Και τη χρονιά του 2023 
προβλέπεται να μην υπάρχει κανένας άστεγος στο δήμο μας. Επίσης, τα ΚΕΠ Υγείας είναι ένας σημαντικός θεσμός, ο οποίος 
ξεκίνησε, θα ενταθεί το επόμενο διάστημα, όπως και το πρόγραμμα για τη νοσηλεία κατ οίκον, το οποίο θα βοηθήσει 
σημαντικά τους πολίτες, οι οποίοι βρίσκονται στα σπίτια τους, έχουν την ανάγκη μιας ιατρικής φροντίδας και θα μπορούσαν 
να την έχουν στο σπίτι αντί να πάνε στο νοσοκομείο και να ταλαιπωρηθούν. Τα ΚΔΑΠ θα στηριχθούν και θα ενισχυθούν για 
να βοηθήσουμε τις εργαζόμενες μητέρες, όπως επίσης η φύλαξη των κοιμητηρίων στα Εξαμίλια και στην Κόρινθο, συνεχίζεται 
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για να μπορούν με ασφάλεια να πηγαίνουν οι πολίτες εκεί στο χώρο εκείνο. Για τους αγρότες μας είναι δρομολογημένη η 
εγκατάσταση Μετεωρολογικών Σταθμών, οι οποίοι θα καταγράφουν τις κλιματολογικές συνθήκες που θα επιτρέπουν όταν 
υπάρχει καύσωνας ή οποιαδήποτε άλλα έκτακτα καιρικά φαινόμενα να στοιχειοθετείται η  ανάγκη αποζημίωσης των 
αγροτών. Η δημοτική αστυνομία περιλαμβάνεται στον Οργανισμό Εσωτερικής Υπηρεσίας και μετά την ψήφιση προσφάτως 
του νέου νόμου, θα προβούμε στις νόμιμες διαδικασίες, για να προσλάβουμε τους δημοτικούς αστυνομικούς, οι οποίοι θα 
βοηθήσουν την τάξη και την ασφάλεια στην πόλη μας. Επίσης, η διαχείριση των απορριμμάτων με ΣΔΙΤ την χρονιά το 2023 
θα συνεχιστεί απρόσκοπτα. Είναι ένα επιπλέον κόστος. Ναι, πράγματι, αλλά αυτό δεν είναι κάτι το οποίο είναι μη 
αντιμετωπίσιμο και με την βοήθεια του εργοστασίου της κομποστοποίησης και τη βελτίωση της ανακύκλωσης έχουμε 
περιλάβει ένα σημαντικό κονδύλι για την επικοινωνία της ανακύκλωσης και περιμένουμε να βελτιωθεί το ποσοστό της 
ανακύκλωσης που θα μας επιτρέψει να έχουμε λιγότερο κόστος στη διαχείριση των απορριμμάτων και να μην αυξήσουμε τα 
δημοτικά τέλη ούτε τα επόμενα χρόνια. Για το 2023 έχει προγραμματιστεί η αγορά κάδων απορριμμάτων οχημάτων είναι 
γνωστά ότι έχουμε και θα παραλάβουμε μέσα στον Ιανουάριο ακόμα απορριμματοφόρα, όπως και η χρήση των καφέ κάδων 
για την κομποστοποίηση. Η αποκομιδή και η διαχείριση των ογκωδών απορριμμάτων, παραμένει ένα πρόβλημα, το οποίο 
πρέπει να το αντιμετωπίσουμε και το έχουμε περιλάβει στον προϋπολογισμό. Υπάρχουν συμφωνίες πλαίσιο για να 
βελτιώσουμε τη συνεργασία με τους προμηθευτές μας και την καλύτερη και αποδοτικότερη εργασία των εργαζομένων μας. 
Στα πολιτιστικά μας. Η Κόρινθος είναι η πρώτη πρωτεύουσα της νεότερης Ελλάδας. και αποφασίσαμε πρόσφατα να 
καθιερωθεί να γιορτάζεται η 25η  Ιανουαρίου εκάστου έτους. Η ψηφιακή αναβάθμιση στον δήμο και η εξυπηρέτηση με 
καλύτερο τρόπο στους πολίτες έχει ήδη βελτιωθεί το 22, θα ενταθεί το 23 για να μην είναι  απαραίτητο οι πολίτες να έρχονται 
στο δήμο για να εξυπηρετούνται, αλλά και από το σπίτι τους ή το γραφείο τους να εξυπηρετούνται. Οι γαλάζιες σημαίες που 
τόσο μας βοήθησαν και η επικοινωνία στον τουρισμό θα συνεχίσουν να υπάρχουν για την επόμενη χρονιά και με έξυπνες 
στάσεις. Επίσης το φεστιβάλ του αρχαίου θεάτρου, το οποίο έχουμε προγραμματίσει για τον Μάιο μετά από επαφή μας, με 
τις αποικίες της Κορίνθου.  Όλα αυτά τα πετύχαμε και σκοπεύουμε να συνεχίσουμε γιατί υπάρχει μια ομάδα συνεργατών οι 
οποίοι μαζί μου εργάζονται και σχεδιάζουν και με καλή επικοινωνία και σχέση με την κυβέρνηση, με την περιφέρεια. Έχουμε 
καταφέρει αυτό που έχουμε ανακοινώσει ήδη ένα πρόγραμμα χρηματοδοτήσεων πολύ μεγαλύτερο ύψος που αναλογεί, τον 
δήμο μας και αυτά τα έργα, σε συνέχεια των όσων ανέφερα προηγουμένως, τα οποία υλοποιούνται το 23 είναι έργα τα οποία 
θα υλοποιηθούν τα επόμενα χρόνια και με τον τρόπο αυτό μπορούμε να βελτιώσουμε και την καθημερινότητα αλλά και την 
κοινωνική πολιτική του δήμου απέναντι στους πολίτες,. Δεν είναι μόνο η χρονιά την οποία έχουμε τώρα τον προϋπολογισμό 
να συζητήσουμε το 23 είναι και τα επόμενα χρόνια. Και όλα αυτά τα έργα και οι χρηματοδοτήσεις θα ολοκληρωθούν στο 
μέλλον μετά το 23 και η εικόνα αλλά και η καθημερινή ζωή στην πόλη της Κορίνθου θα είναι πολύ καλύτερη από ότι είχαμε 
μέχρι σήμερα και για αυτό το λόγο ζητώ και από εσάς να έχουμε την υποστήριξη και την έγκριση και την ψήφιση. Στον 
προϋπολογισμό της χρονιάς που θα ακολουθήσει.  Αν θέλετε λεπτομέρειες ή ερωτήσεις οι αρμόδιοι αντιδήμαρχοι μπορούν 
να σας απαντήσουν.  
Στη συνέχεια οι Αντιδήμαρχοι αναφέρθηκαν λεπτομερώς σε δράσεις που αφορούν τις αρμοδιότητές τους και εκτενέστερα στα 
όσα παραπάνω ανέπτυξε ο Δήμαρχος, τα οποία τηρούνται στα ηχογραφημένα πρακτικά.  

 
Ο Πρόεδρος έδωσε το λόγο στην κα. Τζέκου Παρασκευή, η οποία μεταξύ των άλλων ανάφερε ότι ο προϋπολογισμός του 
2023 κατά την άποψή μου είναι πλήρως εναρμονισμένος με την κυβερνητική πολιτική και την πολιτική που χάραξε η 
Ευρωπαϊκή Ένωση. Η κρατική χρηματοδότηση είναι για μία ακόμα χρονιά χαμηλή, όπως όλες τις χρονιές, έτσι ώστε να 
τροφοδοτούνται με την αφαίμαξη του λαού. Για αυτό το λόγο, τα ποσά της κρατικής επιχορήγησης μένουν καθηλωμένα εδώ 
και χρόνια. Και αυτό αποδεικνύεται από το ότι τα περιορισμένα έσοδα είναι η μόνη σίγουρη και θεσμοθετημένοι πόροι για 
την κάλυψη των αναγκών που ανέρχονται περίπου νομίζω στα 9,8 εκατομμύρια ευρώ σε έναν προϋπολογισμό που είναι 
πάνω από 100 εκατομμύρια και το ποσοστό είναι λιγότερο από 10%. Η κρατική χρηματοδότηση μειώνεται επί σειρά ετών 
από την κυβέρνηση  ΝΔ, ΠΑΣΟΚ και ΣΥΡΙΖΑ και ταυτόχρονα άλλες αρμοδιότητες μεταφέρονται στην τοπική διοίκηση και ο 
στόχος κατά τη γνώμη μου είναι ξεκάθαρος ότι θα συνεχιστεί αυτό το πράγμα. Οι δημότες θα καταλήξουν να πληρώνουν 
μέσω δημοτικής φορολογίας για απαραίτητες υπηρεσίες στις οποίες ήδη έχουν πληρώσει. Με την κρατική φορολογία 
βάζουμε τη φωτιά και συνεχίζουμε να υποστηρίζουμε όλο και πιο ακριβά αυτονόητα πράγματα όπως η πρόσβαση στον 
αθλητισμό και στον πολιτισμό. Ο προϋπολογισμός είναι ταυτισμένος με την κυβερνητική πολιτική που εξασφαλίζει τα κέρδη 
στους επιχειρηματικούς ομίλους και το λαό. Είμαστε αντίθετοι σε αυτή την διαδικασία και την επιβάρυνση των νοικοκυριών 
με επιπλέον φορολογία. Γιατί αυτό γίνεται. Διεκδικούμε πλήρη χρηματοδότηση για τις λαϊκές ανάγκες, την ολική κατάργηση 
των ανταποδοτικών τελών και υπηρεσίες που ήδη έχει χρυσοπληρώσει ο λαός, να μην ξαναπληρώσουν. Εμείς θα 
καταψηφίσουμε τον προϋπολογισμό.  

 
Στη συνέχεια πήρε το λόγο ο κ. Πνευματικός Αλέξανδρος, ο οποίος μεταξύ των άλλων είπε ότι είναι ιστορικές αυτές τις 
συνεδριάσεις του Δημοτικού Συμβουλίου για τον προϋπολογισμό. Βέβαια εγώ περίμενα εδώ να έχουν έρθει όλοι από κοντά 
και ιδιαίτερα οι αντιδήμαρχοι που σήμερα λείπουν να ήταν εδώ, γιατί αυτή η διαδικασία δεν μπορεί να γίνει με μεικτές 
συνεδριάσεις και με τηλεδιάσκεψη. Εγώ λυπάμαι που έχετε επιλέξει να γίνει αυτή η συνεδρίαση με αυτό τον τρόπο άλλωστε 
δεν υπήρχε ούτε θέμα ψηφοφορίας για έγκριση όσοι και να είμαστε εδώ. Ο προϋπολογισμός θα είχε εγκριθεί, άρα εγώ 
πιστεύω ότι είναι λάθος να πείτε να γίνει και σήμερα αυτή η διαδικασία με μεικτή συνεδρίαση άλλοι με τηλεδιάσκεψη και 
άλλοι με φυσική παρουσία. Αυτή ως πρώτη παρατήρηση, δεύτερη παρατήρηση μετά από 3 χρόνια, περίμενα ο τελευταίος 
προϋπολογισμός να έχει τα στοιχεία αυτά τα οποία μου λέγατε κάθε χρόνο. Μας αναφέρατε για συμμετοχικούς 
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προϋπολογισμούς, πλην όμως τόσο ο φετινός όσο και οι προηγούμενοι δεν είχαν κανένα τέτοιο στοιχείο από αυτά που μα 
αναφέρατε. Ακολουθήθηκε η πεπατημένη για μένα, αυτό μπορεί να γίνει σήμερα με αυτά τα οποία υπάρχουν και στο δήμο 
και στη χώρα. Υπάρχουν οι ανάγκες που καταγράφονται από τις υπηρεσίες και υπάρχει μια πολιτική η οποία εκφράζεται 
από τη δική σας δημοτική αρχή, η οποία έχει μερικά χαρακτηριστικά για τα οποία θα αναφερθώ. Πάντως συμμετοχικός 
προϋπολογισμός, δεν είναι ούτε αυτός του 2023., τώρα μπαίνουμε στα θέματα. Εγώ περίμενα έναν προϋπολογισμό, να έχει 
κάποια χαρακτηριστικά που να είναι ποιοτικά και να δείχνουν μια αλλαγή προς την κατεύθυνση που εμείς πρεσβεύαμε σαν 
δημοτική αρχή τα προηγούμενα χρόνια. Δεν βλέπω να υπάρχει αυτή η λογική. Αναφέρθηκαν από εσάς αρκετά έργα, από τα 
οποία τα πιο πολλά είναι θετικό ότι έχετε πάρει την πρωτοβουλία να τα υλοποιήσετε, όμως υπάρχουν κάποια πράγματα τα 
οποία πρέπει να τα είχατε δει με καλύτερο τρόπο, όπως τη διαχείριση απορριμμάτων. Καμία πολιτική στον τομέα των 
απορριμμάτων, της διαχείρισης των απορριμμάτων σύμφωνα με το ευρωπαϊκό και το εθνικό δίκαιο. Δηλαδή έπρεπε να είχε 
συνεχισθεί η πολιτική για τη διαλογή στην πηγή και κομποστοποίηση. Προϋπόθεση για αυτό ήταν η λειτουργία του 
εργοστασίου κομποστοποίησης και ανακύκλωσης που εσείς, αλλά και άλλοι σε αυτή την αίθουσα επιλέξατε να το 
σταματήσετε πριν καν βγει απόφαση του Συμβουλίου Επικρατείας το 2021.Περίμενα λοιπόν αυτό το εργοστάσιο να είχε 
ολοκληρωθεί και σήμερα δεν θα είμαστε σ΄ αυτή   τη δυσάρεστη θέση. Θα είχε κέρδη, άρα θα είχε όφελος των τιμών της και 
θα είχε επίσης και λιγότερα απορρίμματα να πάνε στο σύστημα διαχείρισης του ΣΔΙΤ Πελοποννήσου, που σημαίνει 
μικρότερη επιβάρυνση για το δήμο και τους δημότες. Επιλέξατε λοιπόν μια πολιτική ακόμα και ο προϋπολογισμός του 2023 
δεν το αποτυπώνει αυτό, δηλαδή δεν βλέπω να γίνεται προσπάθεια ούτε το 2023 για την διαλογή στη πηγή και 
κομποστοποίηση. Αυτό αποτυπώνεται στον προϋπολογισμό. Τι αποτυπώνεται, ένας τεράστιος διπλασιασμός ουσιαστικά 
των τελών καθαριότητας και φωτισμού, τα οποία είναι αποτέλεσμα της πολιτικής σας να μην λειτουργήσει το εργοστάσιο 
διαχείρισης απορριμμάτων και εκεί που χρειαζόμαστε κόστος διαχείρισης περίπου 2,5 εκατομμύρια, χρειαζόμαστε άλλα 
δυόμισι εκατομμύρια, που σημαίνει ότι θα πρέπει κάποια στιγμή να έρθουμε, στο δημοτικό Συμβούλιο το 2023 και να 
αποφασίσουμε τουλάχιστον 100% αύξηση τελών, γιατί αυτό που έχω πει εγώ είναι ότι φέτος έχουμε το μαξιλάρι του 
αποθεματικού του δήμου που το χρησιμοποιούμε. Και δεν θα υπάρξει καμία προεκλογική αύξηση τελών. Δυστυχώς, το 
μαξιλάρι αυτό θα εξαφανιστεί το 2023 και θα αναγκαστούμε να κάνουμε αύξηση 100% των τελών. Το ίδιο επιλέξατε να κάνετε 
και με τη σύμβαση με τα LED, μπορεί να είναι θετικό και πράγματι έπρεπε να γίνει η αλλαγή του δημοτικού φωτισμού με 
LED, αυτό άλλωστε υπαγορευόταν και από μια πολιτική που είχαμε ξεκινήσει εμείς, τότε με το Σύμφωνο των Δημάρχων και 
κάποιες δεσμεύσεις που είχαμε πάρει απέναντι στην Ευρωπαϊκή Ένωση για τη μείωση της κατανάλωσης ηλεκτρικής 
ενέργειας του δήμου.  Για μένα ήταν λάθος ότι επιλέξατε να κάνετε ΣΔΙΤ, επιλέξατε αυτό που ουσιαστικά οδηγεί σε μία 
τεράστια αύξηση του κόστους της ανταποδοτικής υπηρεσίας, που θα δούμε τα επόμενα 12 χρόνια.  . Υπάρχουν θετικές 
ενέργειες. Εγώ δεν θέλω να μηδενίσω τα πάντα. Έχετε μπει σε προγράμματα και στο ΤΡΙΤΣΗΣ  και στο Ταμείο Ανάκαμψης 
της χώρας υπάρχουν χρήματα τα οποία έχουν έρθει και πάντα έτσι γινόταν. Κάντε αγώνα να ενταχθείτε σε πιο πολλά 
προγράμματα με κρατική χρηματοδότηση. Ο δήμος καλώς έχει μια καλή οικονομική κατάσταση και να τη διατηρήσουμε πάση 
θυσία, εργαζόμενοι σε αυτή την κατεύθυνση, να έχουμε καλές παροχές. Καλή ποιότητα, για τους δημότες μας, αλλά και έναν 
δήμο δυναμικό που θα έχει αναπτυξιακό όραμα και προοπτική. Κυρίως όμως πρέπει να διατηρήσουμε αυτήν την οικονομική 
μας ευαισθησία, γιατί τα χρήματα αυτά θα χρειαστούν τα επόμενα χρόνια που είναι δύσκολα θα πρέπει να στηρίξουμε 
κοινωνικές υποδομές του δήμου.   Ακόμα να πω μερικά θέματα που έχουν να κάνουν με την απουσία έργων αθλητικών 
υποδομών. Ακούσαμε για ένα σχεδιασμό που αφορά εδώ την Κόρινθο πάνω στην Καλλιθέα. Θετικό είναι, αλλά θα πρέπει να 
προχωρήσουμε βεβαίως να σας θυμίσω ότι παραλάβατε πολλά γήπεδα από εμάς 14 τον αριθμό που κατασκευάσαμε.   
Τώρα μια μικρή αναφορά θα κάνω γιατί εμείς δεν συμμετέχουμε και στα νομικά πρόσωπα του, του Κέντρου Κοινωνικής 
Πολιτικής και του του Κέντρου Πολιτισμού. Θα σας πω κάτι στο κέντρο πολιτισμού θα περίμενα να συνεχιστεί μια πολιτική 
που θα είχε κάποια στοιχεία δικού μας πολιτισμού. Αυτό έχει υποχωρήσει στο δήμο Κορινθίων και στο κομμάτι της 
φιλαρμονικής και με τις χορωδίες και με το θεατρικό λόγο της απώλειας του Τζαβάρα, της μεγάλης απώλειας του Τζαβάρα. 
Εκεί δεν βλέπω να κινείται τίποτα, δεν είναι θετικό. Θετικό είναι λοιπόν με δικά μας σχήματα, να παράγουμε πολιτισμό, να 
έχουμε θεατρικά σχήματα, να έχουμε σχήματα μουσικά, να έχουμε σχήματα που πρέπει να στηριχθούν πρωτοβουλίες, 
χορωδίες και τα λοιπά. Αυτό για μένα είναι θετικό, θετικό είναι να γίνει παιδικός σταθμός στο Σοφικό. Άκουσα για φεστιβάλ 
αρχαίου θεάτρου, μακάρι να γίνει θα είναι πολύ θετικό, αλλά να ξέρετε ότι η προετοιμασία είναι πολύμηνη. Μακάρι αυτό το 
φεστιβάλ να γίνει και να γίνει θεσμός για να έχουμε και μια επαφή με τις πόλεις που ίδρυσαν ως κορίνθιοι.. Εμείς δεν έχουμε 
ψηφίσει τεχνικό πρόγραμμα για κάποιους λόγους που επανέλαβα και σήμερα, όμως θα είναι θετικό να υλοποιήσετε μέσα στο 
2023 όσα πιο πολλά έργα μπορέσετε και μερικά από αυτά που εμείς προτείνουμε εγώ, κάποιοι άλλοι σε αυτή την αίθουσα να 
κοιτάξετε να τα εντάξετε - έστω και για αρχή, για ξεκίνημα, για να δείξετε αν θέλετε μια άλλη φιλοσοφία που θα προσεγγίζει 
αυτά που λέμε εμείς να είναι πιο κοντά στο δημότη. Εμείς δεν θα το ψηφίσουμε ,Θεωρούμε ότι έχει θετικά στοιχεία, έχει όμως 
και πράγματα τα οποία λείπουν. Να ευχηθώ και πάλι κλείνοντας να υλοποιηθεί στο μεγαλύτερο μέρος του. 

 
Ο κ. Σταυρέλης Νικόλαος, λαμβάνοντας το λόγο ανάφερε μεταξύ των άλλων κατά την τοποθέτησή του: -Κατ’ αρχήν να 
σημειώσω ότι η σημερινή απόφαση έγκρισης του προϋπολογισμού μπορεί και να έχει πρόβλημα μετά τις δύο αποφάσεις του 
Συμβουλίου Επικρατείας περί κήρυξης ως αντισυνταγματικών των διατάξεων τροποποίησης της σύνθεσης των Οικονομικών 
Επιτροπών , δεδομένου ότι σήμερα εισάγεται ο προϋπολογισμός με απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής. Στο εξής να έχετε 
το νου σας στις αποφάσεις της Οικονομικής Επιτροπής , όταν αναφέρεται σε θέματα που ήσαν αρμοδιότητας του Δημοτικού 
Συμβουλίου και μεταφέρθηκαν στην Οικ Επιτροπή, να τις παραπέμπουμε στο Δημοτικό Συμβούλιο για να μην έχουμε 
προβλήματα ακυρότητας από τρίτους που έχουν οικονομικό ή άλλο συμφέρον (εργολάβοι, κλπ).  
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-Σήμερα ακούσαμε τον κ. Δήμαρχο να μας μιλά για το Δήμο λες και είμαστε σε άλλο κόσμο. Ζούμε μία εικονική 
πραγματικότητα. Είμαστε σε virtual reality. Προσγειωθείτε στην πραγματικότητα κύριοι. Δυστυχώς δεν έχει αλλάξει τίποτα.  
-Το 2022 από την ίδια θέση με σήμερα δηλώσατε για τον προϋπολογισμό 2022 ότι είναι η χρονιά των Μεγάλων Έργων, έτσι 
το ονομάσατε. ΑΠΟΛΥΤΩΣ ΤΙΠΟΤΑ.    
-Είπατε ότι θα δώσετε Κίνητρα Επενδύσεων. ΑΠΟΛΥΤΩΣ ΤΙΠΟΤΑ.  
-Το τεχνικό πρόγραμμα έτους 2022 μέχρι 26/12/22  υλοποιήθηκε σε ποσοστό μόλις 11,9%. Τραγικό ποσοστό, τη στιγμή που 
είχατε δηλώσει ότι θα ξεπεράσετε το 30%. Μάλιστα τα πράγματα γίνονται χειρότερα αν θυμηθούμε ότι το 2021 το ποσοστό 
υλοποίησης του τεχνικού προγράμματος ανήλθε σε 18,9%.  
-Τα Ταμειακά Διαθέσιμα σήμερα είναι 30.000.000€. Εν μέσω κρίσης αυξήσατε το ταμείο, σε σχέση μάλιστα με το ποσό που 
παραλάβατε το Σεπτέμβρη του 2019 28.374.000 €. Αυτό σημαίνει ότι δεν εκτελείτε έργα και δεν ασκείτε κοινωνική πολιτική 
για τους συμπολίτες μας.  
-Επιχορηγήσεις αθλητικών και πολιτιστικών συλλόγων. Έχετε εγγράψει 130.000 € συνολικά , ποσό πολύ μικρό. Δώστε 
χρήματα στον αθλητισμό και το πολιτισμό. Τα σωματεία αυτά είναι συνεργάτες του Δήμου ουσιαστικά. Κοινές εκδηλώσεις 
διοργανώνουν.  
-Προγραμματικές Συμβάσεις με τον Αναπτυξιακό Οργανισμό ΔΗΜΟΠΡΑΚΤΟΣ έχετε εγγράψει συνολικά 1.000.000 € περίπου. 
Παρότι ο Δημόπρακτος είναι ένα καλό εργαλείο, το γεγονός ότι δε συμμετέχει κανένας απολύτως από την αντιπολίτευση και 
όλες οι μελέτες δίνονται με απευθείας αναθέσεις σε διάφορα Γραφεία Μελετών, εμείς δε συμφωνούμε.  
-Αγορές ακινήτων. ΑΠΟΛΥΤΩΣ ΤΙΠΟΤΑ. Το 2022 είχατε κονδύλια για το Αγγελόκαστρο, τον Άγιο Βασίλειο, το Περιγιάλι, τα 
Εξαμίλια κλπ. Δεν κάνατε καμία αγορά. Το 2023 τα αφαιρέσατε όλα τα κονδύλια για αγορές ακινήτων ή τα μεταφέρατε σε 
άλλους κωδικούς.  
-Ενεργειακή Αναβάθμιση Οδοφωτισμού. Το μεγάλο Σκάνδαλο το λέμε εμείς. Στον προϋπολογισμό του 2023 έχετε βάλει ένα 
κονδύλι περίπου 600.000 € με δεδομένο ότι δεν πρόκειται να υλοποιηθεί στο σύνολό του το έργο. Από την επόμενη χρονιά 
όμως το 2024 θα μπαίνει κονδύλι περίπου 1.300.000 €, όσο προβλέπει η σύμβαση που υπογράψατε. Εμείς ως επόμενη 
Δημοτική Αρχή δηλώνουμε ότι δεν υπάρχει περίπτωση να υλοποιήσουμε αυτή τη σκανδαλώδη σύμβαση όπως την 
υπογράψατε εσείς.  
-Εορταστικός φωτισμός. Κάθε πέρσι και καλύτερα και κάθε φέτος και χειρότερα. Ως αντιπολίτευση σας φωνάζουμε να 
ψηφίσουμε μεγαλύτερα κονδύλια για τοποθέτηση εορταστικού φωτισμού. Γιατί αφήσατε την πόλη, τις συνοικίες και τα χωριά 
χωρίς του εορταστικού φωτισμού; Στο Συνοικισμό δε τοποθετήσατε απολύτως τίποτα. Γιατί το κάνατε; Επειδή είμαι από την 
περιοχή; Δεν τα κατανοώ αυτά.  
-Οι κατατμήσεις συνεχίζονται και πέραν του τεχνικού προγράμματος. Βλέπουμε στον προϋπολογισμό σωρεία κατατμήσεων 
Μισθώσεων, Προμηθειών, Παιδικών Χαρών, Ασφάλτου.  
-Καθημερινότητα. Δυστυχώς δεν έχετε βάλει κονδύλια για τη βελτίωση της καθημερινότητας του πολίτη. Έχετε εγκαταλείψει 
την πόλη και τα χωριά.  
-Κοινωνική Πολιτική. Οι προβλεπόμενες τακτικές επιχορηγήσεις στο ΚΕΠΑΠ 1.055.973 € και στο Κέντρο Κοινωνικής 
Πολιτικής 1.531.861 € είναι από την εποχή ενοποίησης όλων των νομικών προσώπων του καλλικρατικού Δήμου το 2011. 
Είναι παρωχημένα τα ποσά μετά από 12 χρόνια. Πρέπει να πάρετε πρωτοβουλίες αύξησης των ποσών για να μπορούν οι 
Πρόεδροι και τα διοικητικά συμβούλια αυτών των νομικών προσώπων αλλάζοντας τις συστατικές πράξεις.  
Σχετικά με τα νομικά πρόσωπα οφείλουμε νε σημειώσουμε ότι τα διοικητικά συμβούλια όλων σχεδόν των νομικών 
προσώπων (ΚΕΠΑΠ, ΔΕΥΑΚ, ΚΚΠ) ουσιαστικά λειτουργούν λόγω της συμμετοχής των μελών της παράταξής μας και άλλων 
μελών από τη μειοψηφία. Αυτή είναι η απλή αναλογική είτε πιστεύει κανείς είτε δεν πιστεύει και η δημοκρατική ευθύνη της 
παράταξής μας. Δεν δίνουν το παρόν τα διορισθέντα μέλη από εσάς κ. Δήμαρχε. Αυτό λέει πολλά.   
-ΤΕΒΑ. 2.142.394 € έχετε εγγράψει για το 2023.Το ποσό είναι αδιάθετο από το 2021. Ένα ολόκληρο χρόνο δεν προβήκατε σε 
διαδικασίες του διαγωνισμού για να δώσει τρόφιμα στους απόρους ο Δήμος.  
-Τέλος Ανανεώσιμων Πηγών Ενέργειας. Αδιάθετες εισπράξεις μέχρι σήμερα 458.304 € Για ποιο λόγο είναι τόσο μεγάλο 
ποσό; Τη στιγμή που βάζουμε στον προϋπολογισμό φέτος μόλις 42.742€;  
-Εκποίηση καυσοξύλων 4.796 €. Το κονδύλι προέρχεται από το 2020 για την περιβόητη υπόθεση κοπής των ελαιοδένδρων 
του Περιγιαλίου. Για ποιο λόγο 3 χρόνια δεν εισπράξαμε αυτό το πολύ μικρό ποσόν;  
-Ανοικτό Θέατρο Χιλιομοδίου. Έχετε εγγράψει κονδύλι 191.124 .  
-€ . Για ποιο λόγο δεν έχει πληρωθεί ακόμα , δεδομένου ότι το έργο έχει παραδοθεί σε χρήση από τον Ιούλιο  
-Έξοδα Ενημέρωσης και Προβολής έχετε εγγράψει 264.400 € σε διάφορους κωδικούς 
(12.400+37.200+24.800+30.000+160.000). Τρομακτικά ποσά. Δεν έχουν προηγούμενο. Καταλαβαίνουμε που θα πάνε αυτά 
τα κονδύλια. Δημοτικές εκλογές έχουμε σε εννέα μήνες.  
-Αμοιβή ορκωτών λογιστών για εκκαθάριση δημοτικών επιχειρήσεων 8.680 €. Για ποιο λόγο τρία ολόκληρα χρόνια δεν έχετε 
κάνει ακόμα την εκκαθάριση των 10 περίπου δημοτικών επιχειρήσεων των 5 καποδιστριακών δήμων;  
-Προμήθεια ηχητικής εγκατάστασης στην αίθουσα του Δημοτικού Συμβουλίου 25.000 €. Πράγματι είναι αναγκαίο να γίνει 
σωστό και λειτουργικό το σύστημα ηχητικής εγκατάστασης και καταγραφής  εικόνας εντός της αιθούσης. Αλλά 25.000 € είναι 
τεράστιο το ποσόν.  
-10.000 € αμοιβή για αξιολογητή για την καταπολέμηση των κουνουπιών!!!!! Τι είναι αυτό πάλι; Τη στιγμή που δεν διαθέτουμε 
τέτοια ποσά για την εργασία καταπολέμησης, πάμε και βάζουμε 10.000 € για αξιολογητή;  
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-Δαπάνες προμήθειας Κοινωνικού Παντοπωλείου. Εν μέσω  κοινωνικής κρίσης βάζετε λιγότερα κατά 100.000 € για την 
προμήθεια τροφίμων. Πέρσι βάλατε 284.603 € και φέτος βάζετε 182.215 € (Κ.Α. 15/6481.0002).  
-Μίσθωση κάδων αποκομιδής ογκωδών απορριμμάτων. ΜΗΔΕΝ κονδύλι. Είναι αδιανόητο να μην βάζετε κανένα κονδύλι 
ιδιαίτερα στις παραλιακές περιοχές Άσσου Λεχαίου, Σαρωνικού και Κορίνθου. Το μεγαλύτερο πρόβλημα στην καθαριότητα 
το αφήνετε στη τύχη του.  
-Μισθώσεις μηχανημάτων 201.000 € !!!!! Πέντε διαφορετικά κονδύλια με κατατμήσεις. Το καταλαβαίνουμε βέβαια. Εκλογές 
έχουμε.    
Καταψηφίζουμε τον προϋπολογισμό 2023. Ψηφίζουμε μόνο τις μισθοδοσίες πάσης φύσεως προσωπικού, τις υποχρεωτικές 
και τις ανελαστικές δαπάνες.  
 
Τέλος ο κ. Δήμαρχος αφού άκουσε όλες τις τοποθετήσεις των Συμβούλων, έδωσε αντίστοιχες απαντήσεις, οι οποίες έχουν 
τηρηθεί λεπτομερώς στα ηχογραφημένα πρακτικά και έκλεισε  με το ότι ο προϋπολογισμός είναι ισοσκελισμένος, 
αναπτυξιακός , κοινωνικός, ανταποκρινόμενος στις προσδοκίες των δημοτών και κάλεσε το Σώμα να τον ψηφίσει.     
  
Ο Προέδρος τέλος έθεσε σε ονομαστική ψηφοφορία τον προϋπολογισμό του έτους 2023 όπως εισηγήθηκε η Οικονομική 
Επιτροπή με την αριθμ. 836/2022 απόφασή της, και την αριθμ. 847/2022 όμοια, τροποποιητική της πρώτης  και μετά το 
πέρας αυτής, προέκυψε το ακόλουθο αποτέλεσμα:  
 
Επί είκοσι πέντε (25) παρόντων Δημοτικών Συμβούλων, ψήφισαν 
Δέκα τρείς (13) Δημοτικοί Σύμβουλοι υπέρ του προϋπολογισμού ( οι κ.κ. 1. Ζαχαριάς Σπυρίδων, 2.  Κόλλια Κωνσταντίνα, 3. 
Πούρος Γεώργιος, 4. Καρσιώτης Παναγιώτης, 5.Καρασάββας Ιωάννης , 6. Πιέτρης Τιμολέων, 7. Γκερζελής Ιωάννης, 8. 
Ταγαράς Βασίλειος,  9. Ραντίτσα -Βασιλάκου Μαρίνα, 10.Πλατής Σπυρίδων, 11.Πίέτρης Γεώργιος, 12. Ζώγκος Ανδρέας και 
13. Κυριαζής Αντώνιος). 
Δώδεκα (12) Δημοτικοί Σύμβουλοι κατά του προϋπολογισμού ( οι κ.κ. 1. Πνευματικός Αλέξανδρος, 2.  Μπουρσέ Ηλίας, 
3.Σταυρέλης Νικόλαος, 4.Μουρούτσος Γεώργιος, 5. Στριμενοπούλου Γεωργία, 6. Μανωλάκης Δημήτριος, 7. Δόντης Μιχαήλ, 
8. Λαμπρινός Παναγιώτης, 9.Κορδώσης Χρήστος, 10.Δαγκοπούλου-Τσόγκα Θεοπούλα (Πόλυ), 11. Τζέκου Παρασκευή και 
12. Παπαδημητρίου Σωτήριος) 
 
Το Δημοτικό Συμβούλιο  αφού έλαβε υπόψη του την εισήγηση του Προέδρου, τις τοποθετήσεις των Συμβούλων και του 
Δημάρχου, τις υπ΄ αριθμ. 836/2022 & 847/2022 αποφάσεις της Οικονομικής Επιτροπής, τις διατάξεις του άρθρου 77 του Ν. 
4172/2013, όπως έχουν τροποποιηθεί, με τους ν. 4555/2018 και 4623/2019 και την ΚΥΑ οικ. 49039/25-07-2022 (ΦΕΚ Β’ 
3976) και την ανωτέρω ψηφοφορία 

 
 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ  ΟΜΟΦΩΝΑ με την θετική ψήφο (13) συμβούλων 
 
Ψηφίζει τον προϋπολογισμό εσόδων και εξόδων και το Ολοκληρωμένο Πλαίσιο Δράσης του Δήμου έτους 2023, που 
συντάχθηκε με τις υπ΄ αριθμ. 836/2022 & 847/2022 αποφάσεις της Οικονομικής Επιτροπής και εμφανίζει αναλυτικά τα 

 
ΑΝΑΚΕΦΑΛΑΙΩΣΗ ΕΣΟΔΩΝ 

0                 ΤΑΚΤΙΚΑ ΕΣΟΔΑ                                                                                                        

01 ΠΡΟΣΟΔΟΙ ΑΠΟ ΑΚΙΝΗΤΗ ΠΕΡΙΟΥΣΙΑ 241.918,63 

02 ΕΣΟΔΑ ΑΠΟ ΚΙΝΗΤΗ ΠΕΡΙΟΥΣΙΑ 235.906,42 

03 ΕΣΟΔΑ ΑΠΟ ΑΝΤΑΠΟΔΟΤΙΚΑ ΤΕΛΗ ΚΑΙ ΔΙΚΑΙΩΜΑΤΑ 6.235.131,89 

04 ΕΣΟΔΑ ΑΠΟ ΛΟΙΠΑ ΤΕΛΗ ΔΙΚΑΙΩΜΑΤΑ ΚΑΙ ΠΑΡΟΧΗ ΥΠΗΡΕΣΙΩΝ 785.827,04 

05 ΦΟΡΟΙ ΚΑΙ ΕΙΣΦΟΡΕΣ 1.171.590,68 

06 ΕΣΟΔΑ ΑΠΟ ΕΠΙΧΟΡΗΓΗΣΕΙΣ 9.814.775,52 

07 ΛΟΙΠΑ ΤΑΚΤΙΚΑ ΕΣΟΔΑ 171.677,72 

                                                                                          ΣΥΝΟΛΟ:                         18.656.827,90 

1                   ΕΚΤΑΚΤΑ ΕΣΟΔΑ 

11 ΕΣΟΔΑ ΑΠΟ ΕΚΠΟΙΗΣΗ ΚΙΝΗΤΗΣ ΚΑΙ ΑΚΙΝΗΤΗΣ ΠΕΡΙΟΥΣΙΑΣ 11.077,59 

12 ΕΚΤΑΚΤΕΣ ΕΠΙΧΟΡΗΓΗΣΕΙΣ ΓΙΑ ΚΑΛΥΨΗ ΛΕΙΤΟΥΡΓΙΚΩΝ ΔΑΠΑΝΩΝ 2.288.322,67 

13 ΕΠΙΧΟΡΗΓΗΣΕΙΣ ΓΙΑ ΕΠΕΝΔΥΣΕΙΣ 11.783.138,53 

14 ΔΩΡΕΕΣ – ΚΛΗΡΟΝΟΜΙΕΣ - ΚΛΗΡΟΔΟΣΙΕΣ 0,00 

15 ΠΡΟΣΑΥΞΗΣΕΙΣ – ΠΡΟΣΤΙΜΑ - ΠΑΡΑΒΟΛΑ 285.012,20 

16 ΛΟΙΠΑ ΕΚΤΑΚΤΑ ΕΣΟΔΑ 101.188,33 
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                                                                                            ΣΥΝΟΛΟ:                       14.468.739,32 

2                 ΕΣΟΔΑ ΠΑΡΕΛΘΟΝΤΩΝ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΩΝ ΕΤΩΝ (Π.Ο.Ε.) ΠΟΥ ΒΕΒΑΙΩΝΟΝΤΑΙ ΓΙΑ ΠΡΩΤΗ 

ΦΟΡΑ 

21 ΕΣΟΔΑ ΠΟΕ ΤΑΚΤΙΚΑ 277.681,15 

22 ΕΣΟΔΑ ΠΟΕ ΕΚΤΑΚΤΑ 10.500,00 

                                                                                           ΣΥΝΟΛΟ:                        288.181,15 

3               ΕΙΣΠΡΑΞΕΙΣ ΑΠΟ ΔΑΝΕΙΑ ΚΑΙ ΑΠΑΙΤΗΣΕΙΣ ΑΠΟ Π.Ο.Ε. 

31 ΕΙΣΠΡΑΞΕΙΣ ΑΠΟ ΔΑΝΕΙΑ 12.108.195,44 

32 ΕΙΣΠΡΑΚΤΕΑ ΥΠΟΛΟΙΠΑ ΑΠΟ ΒΕΒΑΙΩΘΕΝΤΑ ΕΣΟΔΑ ΚΑΤΑ ΤΑ 

ΠΑΡΕΛΘΟΝΤΑ ΕΤΗ 

20.774.450,06 

                                                                                         ΣΥΝΟΛΟ:                          32.882.645,50 

4               ΕΙΣΠΡΑΞΕΙΣ ΥΠΕΡ ΤΟΥ ΔΗΜΟΣΙΟΥ ΚΑΙ ΤΡΙΤΩΝ ΚΑΙ ΕΠΙΣΤΡΟΦΕΣ ΧΡΗΜΑΤΩΝ – ΕΣΟΔΑ 

ΠΡΟΣ ΑΠΟΔΟΣΗ ΣΕ ΤΡΙΤΟΥΣ 

41 ΕΙΣΠΡΑΞΕΙΣ ΥΠΕΡ ΤΟΥ ΔΗΜΟΣΙΟΥ ΚΑΙ ΤΡΙΤΩΝ 4.606.000,00 

42 ΕΠΙΣΤΡΟΦΕΣ ΧΡΗΜΑΤΩΝ 245.120,00 

43 ΕΣΟΔΑ ΠΡΟΣ ΑΠΟΔΟΣΗ ΣΕ ΤΡΙΤΟΥΣ (ΝΟΜΙΚΑ Η' ΦΥΣΙΚΑ ΠΡΟΣΩΠΑ) 1.034.480,00 

                                                                                           ΣΥΝΟΛΟ:                          5.885.600,00 

5               ΧΡΗΜΑΤΙΚΟ ΥΠΟΛΟΙΠΟ 

51 ΧΡΗΜΑΤΙΚΟ ΥΠΟΛΟΙΠΟ ΠΡΟΗΓΟΥΜΕΝΗΣ ΧΡΗΣΗΣ 29.870.195,56 

                                                                                            ΣΥΝΟΛΟ:                       29.870.195,56 

                                                                              ΓΕΝΙΚΟ ΣΥΝΟΛΟ ΕΣΟΔΩΝ:         102.052.189,43€ 

 

ΑΝΑΚΕΦΑΛΑΙΩΣΗ ΕΞΟΔΩΝ 

6                 ΕΞΟΔΑ ΧΡΗΣΗΣ 

60 ΑΜΟΙΒΕΣ ΚΑΙ ΕΞΟΔΑ ΠΡΟΣΩΠΙΚΟΥ 9.402.914,87 

61 ΑΜΟΙΒΕΣ ΑΙΡΕΤΩΝ ΚΑΙ ΤΡΙΤΩΝ 3.166.200,12 

62 ΠΑΡΟΧΕΣ ΤΡΙΤΩΝ 4.778.208,37 

63 ΦΟΡΟΙ - ΤΕΛΗ 197.500,00 

64 ΛΟΙΠΑ ΓΕΝΙΚΑ ΕΞΟΔΑ 4.293.403,93 

65 ΠΛΗΡΩΜΕΣ ΓΙΑ ΤΗΝ ΕΞΥΠΗΡΕΤΗΣΗ ΔΗΜΟΣΙΑΣ ΠΙΣΤΗΣ 211.900,28 

66 ΔΑΠΑΝΕΣ ΠΡΟΜΗΘΕΙΑΣ ΑΝΑΛΩΣΙΜΩΝ 4.058.993,64 

67 ΠΛΗΡΩΜΕΣ ΜΕΤΑΒΙΒΑΣΕΙΣ ΕΙΣΟΔΗΜΑΤΩΝ ΣΕ ΤΡΙΤΟΥΣ 

ΠΑΡΑΧΩΡΗΣΕΙΣ – ΠΑΡΟΧΕΣ – ΕΠΙΧΟΡΗΓΗΣΕΙΣ – ΕΠΙΔΟΤΗΣΕΙΣ - 

ΔΩΡΕΕΣ 

6.583.499,49 

68 ΛΟΙΠΑ ΕΞΟΔΑ 162.274,73 

                                                                                                                    ΣΥΝΟΛΟ:                         32.854.895,43 

7                   ΕΠΕΝΔΥΣΕΙΣ 

71 ΑΓΟΡΕΣ ΚΤΙΡΙΩΝ ΤΕΧΝΙΚΩΝ ΕΡΓΩΝ ΚΑΙ ΠΡΟΜΗΘΕΙΕΣ ΠΑΓΙΩΝ 7.034.354,55 

73 ΕΡΓΑ 34.187.419,44 

74 ΜΕΛΕΤΕΣ, ΕΡΕΥΝΕΣ, ΠΕΙΡΑΜΑΤΙΚΕΣ ΕΡΓΑΣΙΕΣ & ΕΙΔΙΚΕΣ ΔΑΠΑΝΕΣ 882.198,10 

75 ΤΙΤΛΟΙ ΠΑΓΙΑΣ ΕΠΕΝΔΥΣΗΣ (ΣΥΜΜΕΤΟΧΕΣ ΣΕ ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΕΙΣ) 0,00 

                                                                                                                    ΣΥΝΟΛΟ:                         42.103.972,09 

8                 ΠΛΗΡΩΜΕΣ Π.Ο.Ε. ΚΑΙ ΛΟΙΠΕΣ ΑΠΟΔΟΣΕΙΣ ΚΑΙ ΠΡΟΒΛΕΨΕΙΣ 

81 ΠΛΗΡΩΜΕΣ ΥΠΟΧΡΕΩΣΕΩΝ (Π.Ο.Ε.) 2.189.676,75 

82 ΛΟΙΠΕΣ ΑΠΟΔΟΣΕΙΣ 4.837.000,00 

85 ΠΡΟΒΛΕΨΕΙΣ ΜΗ ΕΙΣΠΡΑΞΗΣ ΕΙΣΠΡΑΚΤΕΩΝ ΥΠΟΛΟΙΠΩΝ 

ΒΕΒΑΙΩΜΕΝΩΝ ΚΑΤΑ ΤΑ ΠΟΕ ΕΝΤΟΣ ΤΟΥ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΟΥ ΕΤΟΥΣ 

20.045.645,16 
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                                                                                                                     ΣΥΝΟΛΟ:                        27.072.321,91 

9 ΑΠΟΘΕΜΑΤΙΚΟ 

91 ΠΟΣΟ ΔΙΑΘΕΣΙΜΟ ΓΙΑ ΑΝΑΠΛΗΡΩΣΗ ΤΩΝ ΑΝΕΠΑΡΚΩΝ ΠΙΣΤΩΣΕΩΝ 

ΓΙΑ ΤΗ ΔΗΜΙΟΥΡΓΙΑ ΝΕΩΝ ΜΗ ΠΡΟΒΛΕΠΟΜΕΝΩΝ ΣΤΟΝ 

ΠΡΟΫΠΟΛΟΓΙΣΜΟ 

21.000,00 

                                                                                                                     ΣΥΝΟΛΟ:                        21.000,00 

                                                                              ΓΕΝΙΚΟ ΣΥΝΟΛΟ ΕΞΟΔΩΝ:        102.052.189,43€ 

 

Ψηφίζει το Ολοκληρωμένο Πλαίσιο Δράσης έτους 2023 του Δήμου Κορινθίων   
 

Αφού έγινε η σύνταξη του ανωτέρω πρακτικού υπογράφεται  όπως ο Νόμος ορίζει. 
                          Η ανωτέρω απόφαση έλαβε αύξοντα αριθμό  45 / 459 / 2022 

 
                Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ                                                                            ΤΑ  ΜΕΛΗ 

     ΑΝΤΩΝΙΟΣ ΚΥΡΙΑΖΗΣ 
 
 

Ακριβές Απόσπασμα 

Κόρινθος, 03- 01 - 2023 

  Ο  Πρόεδρος του Δ.Σ. 
 

   
     Αντώνιος Κυριαζής 
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